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Geachte raadsleden,

Inleiding
In de afgelopen jaren zijn er meerdere verzoeken en gesprekken geweest over de aanleg van glasvezel 
in Waadhoeke. Concreet heeft alleen Kabel Noord uitvoering gegeven aan de aansluitingen in het 
buitengebied. Deze aanleg werd door de overheid gesubsidieerd en bedoeld om niet aangesloten 
percelen aan te sluiten op snel internet.
Ook commerciële partijen zijn geïnteresseerd in de aanleg van glasvezel in Waadhoeke. Delta is hierin 
het meest concreet en heeft verzocht om een samenwerkingsovereenkomst (hierna: SOK) te maken 
met de gemeente over de aanleg van glasvezel. Het college heeft op dinsdag 4 oktober besloten de SOK 
te ondertekenen.

De intentie van Delta is om alle percelen binnen de kernen van Waadhoeke aan te sluiten op glasvezel. 
Uiteraard als de consument dit wenst. Het buitengebied valt hier niet onder, omdat dit ook al bediend 
is door Kabel Noord.
De concurrentie is blijkbaar groot, want Delta wil op 20 oktober starten met de aanleg in Franeker en 
Schalsum. Alle inwoners in de kernen van Waadhoeke kunnen op deze wijze kiezen om gebruik te 
maken van glasvezel.  
In de kernen van de gemeente zullen daardoor werkzaamheden plaatsvinden in de openbare ruimte. 

We hebben met de aanleg van kabel Noord de ervaring opgedaan (en merken nu ook dat we vragen 
krijgen van inwoners over Delta) dat de gemeente als partij wordt gezien door onze inwoners. Echter 
wij zijn alleen partij voor het toezicht op de aanleg en de mogelijke overlast die uit de aanleg 
voortvloeit. Om dit vanuit de gemeente goed te kunnen begeleiden is inmiddels een toezichthouder 
benaderd om gedurende 2 jaar de begeleiding op zich te nemen. De kosten hiervoor zijn verwerkt in de 
SOK.
Vragen over de contracten die inwoners afsluiten met Delta e.d. zijn niet aan de gemeente om te 
beantwoorden.

Van belang voor uw raad

Financiën.
De kosten van de gemeente worden gedekt door middel van de SOK. Uiteraard zal moeten blijken of de 
vastgestelde financiën voldoende zijn bij eventuele schade door nazakken na de garantieperiode. 

Communicatie.
Er zullen twee communicatielijnen lopen:
Vanuit Delta: 

- De communicatie zal plaats vinden vanuit Delta (deze loopt ook al qua ledenwerving). Bij de 
graafwerkzaamheden zal de communicatie ook vanuit Delta plaats vinden. 

Vanuit de gemeente: 
- Gelet op mogelijke technische vragen vanuit de bevolking over de contracten is het handig dat 

vanuit de afdeling communicatie over Delta (zodra de SOK 
getekend is) een publicatie in de krant of op de website komt te staan. De strekking van deze 
publicatie is dat de gemeente wellicht als partij wordt gezien door onze inwoners. Echter wij 
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zijn alleen partij voor het toezicht op de aanleg en de mogelijke overlast. Vragen over de 
contracten die inwoners afsluiten met Delta e.d. zijn niet aan de gemeente om te 
beantwoorden. Met deze publicatie weten de inwoners dat alle communicatie verloopt met 
Delta. Hiermee worden de verwachtingen van de inwoners beter gemanaged.

Beleid/programma’s.
De aanleg van snel glasvezel past in de gemeentelijke visie van iedereen online.
Er is geen directe relatie met het programma ontwikkelperspectief, wel indirect door het mogelijk 
maken van snel internet.

 

 


